
Tisztelt Tagság!                                                                     

 

 Megtisztelve vettem jelölésem a Magyar Búvár Szakszövetség 

elnökségébe, ez úton is köszönöm a belém vetett bizalmat! 

Veress András vagyok, 45 éves. 1994 óta a Mátrai Erőmű Búvárklub 

edzőjeként és műszaki vezetőjeként keresem kenyerem. Munka 

mellett szereztem meg búvár- szakedzői és testnevelő tanári diplomáimat.  Pályám során a 

tájékozódási búvárúszás és az uszonyosúszás szakágakban szereztem hazai és nemzetközi 

tapasztalatot. Búvárként CMAS merülés- vezető vagyok (3DH435). 

2008-2016-ig két cikluson át voltam az MBSz elnökségi tagja. Ezen idő alatt tevékenyen részt 

vettem az uszonyos szakbizottság működésében is. Uszonyosúszó válogatott csapatunkkal 

többször voltam megbízott edző vagy csapatvezető.  

Jelenleg két szervezetnél (BSU, OKTÁV), látok el oktatói- gyakorlatvezetői feladatokat a 

sportoktatói, sportedzői képzések során, úszás és búvársport sportágakban.  

 Elnökségi tagként elsősorban a versenysport területén megjelenő feladatokból tudnám 

kivenni a részem, szem előtt tartva, hogy a megfelelő és hatékony működés érdekében 

elengedhetetlen az elnökség tagjaival és az MBSz irodájával kialakított, adott esetben akár 

napi szintű kapcsolattartás. 

Az említett területen kiemelkedő fontosságúnak tartom a sportszakember képzést, ideértve a 

sportág iránt érdeklődő leendő edzők bevonását, a más sportágban tevékenykedő edzők  

integrálását, továbbképzését és a jelenleg a búvársportban dolgozó szakemberek további 

fejlődésének biztosítását. A fentieken túl a továbbképzésekhez hozzá tartozik még egy eddig 

kihasználatlan belső erőforrás. Hiszem, hogy egymástól is igen sokat tanulhatunk. A szakágak 

közötti kapcsolatteremtés legfontosabb eleme az edző. Egy-egy sportoló felbukkanása a 

testvér- szakágak versenyein kevés számottevő eredménnyel szolgál, de, ha a szakágak 

edzőinek, szakembereinek figyelmét egymás felé irányítjuk, elkezdődhet egy sportszakmai 

alapokon nyugvó kapcsolatépítés, ezzel együtt a versenysport szakágainak közeledése és egy 

olyan fejlődési irány, amely nemzetközi szinten lépéselőnyhöz juttatja sportolóinkat. 

 Ezeken túl meggyőződésem, hogy a szövetség vezetését, irányítását vissza kell 

helyezni az egyesületi alapokon nyugvó szervezetek képviselőinek kezébe, akik több száz, 

valamely búvár szakágban napi szinten aktívan sportolók érdekeit képviselik. 

A fentiek szellemében szeretném folytatni az MBSz-en belüli munkát. 

Veress András 


